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Dato: 13. maj 2024 
 
 
Referat for bestyrelsesmøde den 13. maj 2024 
 
Mødet blev afholdt kl. 17.00. 
Mødeleder: Charlotte Bak 
 
Dagsorden: 
 
 
1. Tilstedeværende medlemmer: 

Helena, Vagn, Niels, Jakob, Bjarne og Charlotte 
 
Afbud: Dennis 

 
2. Godkendelse af dagsorden: 

Godkendt 
 

3. Nyt fra formanden: 
Intet 

 
4. Nyt fra kassereren: 

Økonomien ser fornuftig ud. 
Husk at opgiv kontonummer i forhold til kontoplan, når der ligges faktura i 
mappen. 

 
5. Jordvolden: 

Charlotte har talt med Jens Nord fra RGS Nordic. De vil gerne hjælpe til 
med at vi kommer i gang igen. Charlotte sender det, som der blev sendt til 
Holbæk Kommune i efteråret til ham. 
Jakob spurgte ind til dræn med videre, da det nuværende dræn vil være 
placeret lige nedenunder volden. Vagn kunne oplyse om, at det er der styr 
på, så vi kan komme til dem, når jordvolden kommer. 

 
6. Rengøring. 

Diana har sagt fra med rengøringen herude, hun kan simpelthen ikke nå 
det, så der skal findes en anden. 
Charlotte har én, som er interesseret, og det blev besluttet, at hun kontak-
ter hende. 
 

7. Arbejdsdagen den 5. maj 2024 
Der var 20, som var mødt op. 
Det gjorde, at følgende blev lavet: 
• Nedtagning af vægge ved spidsduerne og den ene blev bygget op igen. 

Efterfølgende er den anden lavet. 
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 • Huset blev malet, men grundet regn, så blev vi ikke færdige. Det er til 

gengæld blev malet færdigt nu, og ligeledes er bænkene. 
• Taget over den overdækket terrasse blev taget ned. 
• Der blev beskåret ved standpladserne og gået med buskrydder 
• Der blev ryddet op i husene. 
 

8. Nyt fra udvalgene: 
Hundeudvalget 
Sponsoraftalen med Nielsen og Munkholm er blevet forlænget med 1 år 
mere. 
Der er kommet materialer til ræveanlægget, mangler kun taget, som der 
rykkes for i morgen. 
Hvalpeholdet nedlægges og der henvises til Hagested Gislinge, som vi har 
fået en god kontakt til. 
Instruktørdagen er der 5 tilmeldt pt. 
Portvinsaften i september er der 32 tilmeldte. 
Riffel/Bueudvalget 
Riffel:  
Riffelskydningen på Bredetved er for dyrt i forhold til tilslutningen. Vi hol-
der fast i den 16. juni, men forsøger så at benytte os af Værslev. 
Der skal måske gøres lidt ekstra reklame for skydningen den 16. juni. 
Bue: 
Der er flere forskellige udmeldinger i forhold til hvad er aftalen med Lyck 
er? Må vi være her samtidig, eller?? Vagn oplyste, at aftalen pt. er, at når 
han er her, så er der ingen andre. Det drejer sig om tirsdage og torsdage 
fra kl. 8.00 til 16.00. 
Det blev dog besluttet, at Jakob sagtens kan tage en snak med ham, så 
der er helt klare linjer. 
3D banen er lavet færdig og den er godkendt af politiet, og der er så småt 
begyndt at komme medlemmer og blive booket arrangementer. 
Jakob spurgte til, hvad holdningen er til at buerne går på 3D banen samti-
dig med at der er arrangementer?  
Det ses der ikke noget problem i, hvis det aftales med dem, som har 
booket banen. 
Der ønskes flere batterier til buskrydderen. Vagn køber nogle. 
Aktivitetsudvalget 
Riffelindskydning den 28. april deltog 52 deltagere og igen i år var vejret 
rigtig godt 
Bukkemorgen den 16. maj fra kl. 9.00 til 11.00 
Vildt i Gryde den 6. juni – der skal laves et opslag. 
Web og Information 
Intet 
Skydeudvalget 
Det går derud af, der er en god omsætning. 
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 De øvrige baner har sat prisen op til 70 kr. for lerduer og 60 kr. for patro-

ner. 
Vi sætter ikke prisen op, så længe vi ikke betaler mere for lerduer og pa-
troner, som vi gør. 
Videoovervågning af banen. Det er blevet konstateret at der er nogen, 
som går og skyder udenfor skydetid herude, og derfor blev det besluttet 
at der sættes videoovervågning op. Jakob står for det. 
 

9. Næste møde er den? 
Den 10. juni 2024 kl. 17.00 

 
10. Evt. 

Punkt til næste møde:  
Afslutning på turneringsskydningen den 23. juni. 
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